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Paradoksalnie, ale burza wokóÅ‚ stadnin koni arabskich przedÅ‚uÅ¼yÅ‚a o kilka miesiÄ™cy
zawodowe &bdquo;Å¼ycie&rdquo; paru prezesom w stadninach i stadach ogierów. Ale przerwa
siÄ™ skoÅ„czyÅ‚a. Karuzela wznowiÅ‚a dziaÅ‚alnoÅ›Ä‡. &bdquo;Dobre zmiany&rdquo; nastÄ…piÅ‚y
w Stadninie Koni Krasne oraz Stadzie Ogierów w Å•Ä…cku. C.d.n.

JeÅ›li chodzi o Å•Ä…ck, to nie mogÅ‚em siÄ™ nadziwiÄ‡, jak to moÅ¼liwe, Å¼e mÅ‚odzieÅ¼owy
dziaÅ‚acz PSL, który zarzÄ…dzaÅ‚ tamtejszym stadem przez ostatnie dwa lata, pozostaje na
stanowisku jeszcze po szeÅ›ciu miesiÄ…cach od wyborów wygranych przez PiS. TrochÄ™ ta
&bdquo;sprawiedliwoÅ›Ä‡ dziejowa&rdquo; nierychliwa, ale dotarÅ‚a do Å•Ä…cka. Od wczoraj (12
maja) &ndash; chyba peÅ‚niÄ…cym obowiÄ…zki prezesa &ndash; Stada Ogierów w Å•Ä…cku jest 
Wojciech MuczyÅ„ski. Jakie ma rekomendacje na to, aby kierowaÄ‡ stadem ogierów? Jakie miaÅ‚
do tej pory zwiÄ…zki z koÅ„mi? Co do koni &ndash; nie wiem, w kaÅ¼dym razie nie sÄ… znane.
Jest absolwentem SGGG, ale &ndash; jak wynika z jego profilu na FC - ukoÅ„czyÅ‚ WydziaÅ‚
Ekonomii Rolnictwa. Ma 33 lata, mieszka w Drobinie. Od niedawna jest szefem powiatowych struktur
PiS w powiecie pÅ‚ockim. Na poczÄ…tku maja zorganizowaÅ‚ w Å•egu Probostwie uroczystoÅ›Ä‡ w
zwiÄ…zku z Narodowym Dniem PamiÄ™ci o Å»oÅ‚nierzach WyklÄ™tych. StadninÄ… w Krasnem
zarzÄ…dzaÅ‚ przez 16 lat Lech Kaczorowski. Przez ostatnie 10 lat (z wyjÄ…tkiem roku 2013) nie
przynosiÅ‚a strat. Niedawno uzyskaÅ‚ skwitowanie (pozytywne) za rok 2015. Wczoraj zostaÅ‚
odwoÅ‚any, choÄ‡ do emerytury brakuje mu kilka miesiÄ™cy. No cóÅ¼, okazuje siÄ™, Å¼e
&bdquo;dobra zmiana&rdquo; nie mogÅ‚a poczekaÄ‡ jeszcze kilka miesiÄ™cy, bo chyba nie
wzglÄ™dy ekonomiczne zadecydowaÅ‚y o odwoÅ‚aniu prezesa Kaczorowskiego. DobrÄ…
zmianÄ™ ma przynieÅ›Ä‡ Dariusz Aleksander DomaÅ„ski (60 lat). Na razie wiem o nim tyle, Å¼e
byÅ‚ niedawno prokurentem w OÅ›rodku Hodowli ZwierzÄ…t Zarodowych w Chodeczku. Wiadomo,
Å¼e koni tam nie hodujÄ…, tylko bydÅ‚o i trzodÄ™ chlewnÄ….Jakie ma zwiÄ…zki z PiS-em
&ndash; nie wiem, ale zapewne ma, bo bez tego przecieÅ¼ nie byÅ‚oby &bdquo;dobrej
zmiany&rdquo;.  A przy okazji &ndash; inna informacja. Wczoraj w Warszawie na tzw. Gali Mlecznej
w PaÅ‚acu Prymasowskim wiceminister rolnictwa Jacek Bogucki wrÄ™czyÅ‚ nagrodÄ™ dla
Stadniny Koni MichaÅ‚ów za pierwsze miejsce w Polsce jeÅ›li chodzi o wyniki obory w dziale krów
rasy jersey. NagrodÄ™ odebraÅ‚a Urszula BiaÅ‚obok, która od lat prowadzi oborÄ™ w
MichaÅ‚owie. Na co dzieÅ„ wspieraÅ‚a teÅ¼ swego mÄ™Å¼a Jerzego BiaÅ‚oboka w hodowli koni
arabskich, a pod tym wzglÄ™dem trudno oceniÄ‡, która stadnina (czy Janów Podlaski, czy
MichaÅ‚ów) jest najlepsza w Polsce. Nawet gdyby byÅ‚a stadninÄ… nr 2 w Polsce, to oznacza, Å¼e
jest nr 2 na Å›wiecie!I pomyÅ›leÄ‡, Å¼e minister rolnictwa Krzysztof Jurgiel zÅ‚oÅ¼yÅ‚
zawiadomienie do prokuratury na Jerzego BiaÅ‚oboka, szefa spóÅ‚ki, która jest najlepsza w Polsce
jeÅ›li chodzi o oborÄ™ krów rasy jersey, i co najmniej druga na Å›wiecie, jeÅ›li chodzi o wyniki w
hodowli koni arabskich - zarzucajÄ…c mu rzekomÄ… niegospodarnoÅ›Ä‡!RzygaÄ‡ siÄ™ chce, jak
siÄ™ na to wszystko patrzy.Marek Szewczyk
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